

水精靈兒童舞團

水精靈兒童舞團
Fairy Step Dance
Company藝術總監 Artistic Director :
譚惠貞 TAN, Hui-Chen聯絡人 Contact :
李俊麟 LEE, Choon-Lin電話 Tel :
+886-2-2252-6123E-mail :
wrde.mic@gmail.com網址 Website :
http://www.wrde.com.tw團隊地址 Address :
22042 新北市板橋區莊敬路34-1號12樓
12F., No.34-1, Zhuangjing Rd., Banqiao Dist., New
Taipei City 22042, Taiwan (R.O.C.)

水精靈兒童舞團致力培養藝術舞蹈人才，立足臺灣、放眼世界，已舉辦多場大型正式公演，並多次接受國際邀演。2013年參加匈牙利SUMMERFEST International Folklore Festival 國際民俗藝術節演出。(2012) 澳門，(2011) 義大利演出，(2010) 臺北國際花卉博覽會，(2005) 赴葡萄牙等多個國際藝術節演出。

The aim of Fairy Step Dance Company is to cultivate dance arts and professional dancers. With its roots firm in Taiwan soil, the company extends its branches to the other parts of the world, putting on public performances and visiting international dance fests in Macau, Italy, or Taipei. In 2013, Fairy Step sets to conquer SUMMERFEST International Folklore Festival in Hungary.



《春節序曲》，李俊麟攝 (2011)
| Prelude to the Chinese New Year Photo by LEE, Choon-Lin



《賦格》，水精靈兒童舞團提供 | Fuge



《戀歌》，水精靈兒童舞團提供 | Romance



《節慶》，水精靈兒童舞團提供 | Festival

節慶

花樣年華之少女，舞動手絹與彩巾，帶來的歡樂氣息。

Festival

Girls at their prime waving and dancing with handkerchiefs and scarves, bring joy and delight.

賦格

在快速的小提琴樂聲中，展現肢體速度與空間的凝結。

Fuge

In the really fast violin music, body movements and the whole space seemed to be holding still.

戀歌

月光下，湖畔旁彼此愛慕的男女，藉由舞蹈傳達出相思的情意。

Romance

Under the moonlight, couples who doted on each other shared their love and hopes by dance around the lake.



《客家風情》，李俊麟攝 (2011) | Distinctively Hakka
Photo by LEE, Choon-Lin



水精靈兒童舞團，李俊麟攝 | Fairy Step Dance Company
Photo by LEE, Choon-Lin